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Резюме: Для класса достаточно гладких распределений с характерным асим-
птотическим поведением на бесконечности, включающего в себя, в частности, нор-
мальное распределение и распределение Лапласа, установлены порядки разнесенно-
сти промежуточных порядковых статистик, при которых их нормированные разно-
сти, нормированные и центрированные разности и суммы таких разностей асим-
птотически имеют гамма-распределения и стандарное нормальное распределения.
Получены также условия асимптотической независимости таких разностей и норми-
рованной и центрированной особым образом порядковой статистики.

Ключевые слова: порядковая статистика, гамма-распределение, стандартное
нормальное распределение, промежуточная порядковая статистика, растущий объем
выборки.
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UDC 519.2

V. I. Pagurova (Moscow, Faculty of Computational Mathematics and Cyber-
netics, Lomonosov Moscow State University). On asymptotic distributions and
properties of normed differences of intermediate order statistics in a class
of distributions.

Abstract : A class of sufficiently smooth distributions with specific asymptotic
behavior at infinity, which includes, in particular, the normal distribution and the
Laplace distribution, is considered. For this class degrees of spacing in indices of
intermediary order statistics at which their normalized differences, normalized and
centered differences, and the sums of such differences asymptotically have gamma
distributions and the standard normal distribution, are established. We also obtain
conditions for the asymptotic independence of such differences and order statistics
normalized and centered in a special way.

Keywords: order statistics, gamma distribution, standard normal distribution,
intermediate order statistics, increasing sample size.
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